

W8484-209558 Amendment No. 002 / Modification no 002

Ortona, Italy - Hotel Services During Op Distinction 2019 Ortona, en Italie - Services Hôteliers Pendant Op Distinction 2019

A. QUESTIONS AND ANSWERS / QUESTIONS ET RÉPONSES

Question 1

For ease of accommodating the entirety of the group in close proximity, would the client consider allowing locations that are adjacent and less than 125m apart to be evaluated as a single location if a single Point of Contact is supplied and is able to manage the locations concurrently?

Pour faciliter la gestion de l'ensemble du groupe à proximité, le client envisagerait-il de permettre aux sites adjacents et distants de moins de 125 m d'être évalués en tant que site unique si un seul point de contact est fourni et capable de gérer les sites simultanément?

Answer # 1 / Réponse #1

Yes. As per RFP Part 4 Evaluation Procedures and Basis of Selection, Canada may award multiple contracts. A single point of contact (POC) as defined in the Statement of Work at para 2.6.1 is acceptable.

Oui. Conformément à la partie 4 de la DP, Procédures d'évaluation et méthode de sélection, le Canada peut attribuer plusieurs contrats. Un seul point de contact (POC) unique tel que défini dans l'énoncé des travaux au paragraphe 2.6.1 est acceptable.

Question 2

Must we complete Annex B or Prices must appear in the financial bid only?

Doit-on remplir l'annexe B ou les prix doivent figurer dans la soumission financière seulement?

Answer # 2 / Réponse #2

Please fill out the financial bid only.

Veillez remplir la soumission financière seulement.